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Mi a különbség a HK 
és a HÖK között?
HÖK: A Budapesti Műszaki és 
Gazdaságtudományi Egyetem Hallgatói 
Önkormányzat az Egyetem valameny-
nyi beiratkozott hallgatójának érdek-
védelmi szervezete. Automatikusan 
tagja valamennyi, az Egyetemre be-
iratkozott hallgató, képzési formától 
függetlenül. 
KHÖK: Az adott Kar hallgatóinak ér-
dekvédelmi szervezete. A Budapesti 
Műszaki és Gazdaságtudományi 
Egyetem Építészmérnöki Kar Hallgatói 
Önkormányzatának automatikusan 
tagja valamennyi, az Építészmérnöki 
Karra beiratkozott hallgató, képzési 
formától függetlenül. 
KHK: A Kari Hallgatói Képviselet (még 
rövidebben: HK) a Kari Hallgatói 
Önkormányzat (KHÖK) vezető tes-
tülete. A HK-t a KHÖK tagjai (azaz a 
Kar hallgatói) választják meg minden 
tanévben, a legkésőbb október végéig 
megrendezésre kerülő Tisztújításon.

A HK felépítése
A HK-nak 14 szavazati jogú tagja van, 
melyből 13-an képviselői mandátum-
mal, a Tisztújítás során közvetlen vá-
lasztás útján kerülnek be. Képviselői 
mandátumra a Kar aktív hallgatói jog-
viszonnyal rendelkező hallgatója pá-
lyázhat. A Képviselet 14. tagja az elnö-
ke, aki tisztségviselői mandátummal 
rendelkezik. Ő a Kari HK és a Kari HÖK 

elnöke is egy személyben. HK elnök-
nek a KHÖK bármely tagja jelentkezhet 
a Tisztújításkor kiírt pályázat leadásá-
val. Az elnök személyéről a pályázatok 
alapján a hallgatók által megválasztott 
13 képviselő dönt. 
A Tisztújítás azon jelöltjei, akik nem 
nyertek mandátumot a Szavazáson, 
automatikusan a HK póttagjai lesznek. 
A póttagok részt vehetnek a Képviselet 
munkájában, de nem rendelkeznek 
szavazati joggal. A HK a póttagok kö-
zül max. 3 tanácskozási jogú tagot 
választhat, akik a referensi posztok 
kivételével minden HK-s feladatkört 
betölthetnek, viszont a HK döntések 
során ugyancsak nem szavazhatnak. 
A megválasztott HK tagok megbízatása 
a következő Tisztújításig, de legfeljebb 
egy évre szól. Egy képviselő mandá-
tumának megszűnésekor a Tisztújító 
Szavazás szavazati sorrendje alapján 
soron következő jelölt nyeri el a man-
dátumot, és ezáltal szavazati joghoz 
juthat. 

A HK tevékenysége 
A HK törvények és szabályzatok által 
alátámasztott, elsődleges feladata az 
oktatás minőségének és korrektsé-
gének kontrollja. Nagy részben a HK 
végzi a hallgatói ösztöndíj pályázatok 
kiírását, ezek elbírálását, és intézkedik 
ezen döntések végrehajtásáról is. 
A kollégiumi elhelyezés szabályairól, 
és a pályázat elbírálásáról is a HK dönt, 
folyamatos kapcsolatot tart a kollégi-
umi mentorokkal. Ezen kívül igyekszik 
élénkíteni a kari közéletet: segíti és 

támogatja a Karon működő hallgatói 
csoportokat, valamint a gólyák beil-
leszkedését a Senior Kör révén. 
Jogai és kötelezettségei alapján tago-
kat delegál a Kar legfelsőbb döntésho-
zó szervébe, a Kari Tanácsba, és részt 
vesz annak állandó, valamint eseti bi-
zottságainak munkájában. Belső fel-
adatainak szervezésére referenseket 
és felelősöket nevez ki a különböző 
tématerületek élére. 
A HK-n belül jelenleg az alábbi posz-
tokkal találkozhattok: Elnök, Alelnök, 
EHK delegált (2 fő), Oktatási referens, 
Pályázati referens, Szociális refe-
rens, Gazdasági referens, Kollégiumi 
referens, Hallgatóicsoport-felelős, 
Kommunikációfelelős, Külügyi felelős, 
Hallgatói Gazdasági Bizottság-vezető, 
Hallgatói Szociális Bizottság-vezető, 
Rendezvényfelelős, Senior Kör-vezető, 
Gólyatanács-elnök, Működésifelelős. 
Az egyes posztokra választott képvi-
selők személyéről a HK a Tisztújítást 
követő Alakuló ülésén dönt.

Tipp: a HK jogairól, 
működéséről és te-
vékenységéről bő-
vebben az alábbi 
linken olvashattok: 
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A hallgatói képviselők 
személyéről 
A HK Tisztújítása során valamennyi, a BME 
Építészmérnöki Karra beiratkozott és aktív hallgatói 
jogviszonnyal rendelkező hallgató választó, és választ-
ható. 
Legfeljebb 13 jelöltre lehet szavazni a Szavazólapon 
(különben a szavazat érvénytelen), és az abszolút sor-
rend alapján a 13 legtöbb szavazatot kapó induló nyer 
majd el képviselői mandátumot. 
A Képviselet, és egyben a KHÖK elnökének megválasz-
tására a HK külön pályázatot ír ki. Az Elnöki pályázati 
időszak lezárultával a Tisztújító Szavazáson mandátu-
mot nyert HK tagok választják meg az Elnököt, aki ezál-
tal a Képviselet 14. szavazati jogú tagjává válik. 

A Hallgatói Szociális 
Bizottság tagjairól
A HK mellett a HÖK másik válasz-
tott testülete a Hallgatói Szociális 
Bizottság (HSZB), melynek tagjai részt 
vesznek a Rendszeres szociális ösz-
töndíj pályázat és a Kollégiumi férő-
helypályázathoz szükséges szociális 
pályázatok elbírálásában. 
A HSZB jelenleg 10 fős, elnöke a HK 
mindenkori Szociális referense, to-
vábbi 9 tagját pedig a Tisztújító Kari 
Hallgatói Szavazáson választják meg 
a KHÖK tagjai. Fontos tehát tudno-
tok, hogy a döntés ezúttal is a ti ke-
zetekben van: a Képviselők mellett ti 
választjátok meg azokat a hallgatókat, 
akik elbírálják majd a szociális ösztön-
díj pályázataitokat. 
Idén legfeljebb 10 HSZB-jelöltre lehet 
szavazni a Szavazólapon, akik közül a 
szavazati sorrendben első 10 helyen 
álló hallgató válik a HSZB tagjává. 
A Szavazásról többet megtud-
hatsz a BME HÖK Alapszabályából 
és annak 8. számú mellékletéből 
(Szavazási Ügyrend), valamint a BME 
ÉPK HÖK Szervezeti és Működési 
Szabályzatából. 
A Képviselő- és HSZB-jelöltek bemu-
tatkozó szövegeit változtatás nélkül 
közöljük a következő oldalakon is, az 
Elnöki Pályázatot pedig elolvashatjá-
tok a HK honlapján.

Gólyatanács
A Tisztújítással egyidőben zajlik a 
Gólyatanács tagok jelentkezése is, 
akik nem választás útján kerülnek az 
első évfolyam érdekképviseleti testü-
letébe, hanem csak jelentkezniük kell 
a megadott határidőig. A szervezet 
létszámának nincs felső korlátja, bár-
mely elsőéves hallgató jelentkezhet. 
A Gólyatanács (GT) célja, hogy tagjai 
az átlagosnál jobban belelássanak a 
KHÖK vezető testületei és a kari köz-
élet működésébe, megértsék annak 
lényegét, és a jövőben aktív tagjaivá 
váljanak. A gyűlések során hasznos tu-
dást lehet szerezni az Egyetem általá-
nos működésével kapcsolatosan is. A 
leendő Gólyatanácsosok bemutatkozó 
szövegeit szintén elolvashatjátok a HK 
honlapján.

https://epiteszhk.bme.hu/hirek/1082-tisztujitas---beerkezett-elnoki-palyazatok
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A Kari hallgatói 
szavazásról 
A Kari Hallgatói Szavazás a KHÖK legmagasabb dön-
téshozó fóruma, amelyet évente legalább egyszer 
össze kell hívni tisztújítás céljából, tanévenként ok-
tóber 1-jéig - ez a Tisztújító Szavazás. 
A Kari Hallgatói Szavazás hatásköre továbbá saját 
Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadása, 
illetve módosítása, és egyéb döntések meghozata-
la is lehet. A titkos Szavazáson a Kar teljes idejű 
képzésében résztvevő (azaz nappali tagozatos, aktív 
hallgatói jogviszonnyal rendelkező, nem doktoran-
dusz) hallgatóinak van szavazati joga, akik a válasz-
tási névjegyzékben is szerepelnek. Ennek megte-
kintésére a Szavazás előtt a HK irodájában és a HK 
honlapján van lehetőség. 
A Szavazás legalább 5 munkanapon, de legfeljebb 
14 napon át tart, és szükség esetén meghosszab-
bítható. A voksaitokat 2022. szeptember 19. és 
szeptember 28. között lesz lehetőségetek leadni 
online. A szavazó felülethez a Egységes Tanulmányi 
Rendszeren (NEPTUN) keresztül, az Ügyintézés me-
nüpont alatt a Kérdőívek fülre kattintva juthattok 
hozzá. 

Kari hallgatói fórum 
A Tisztújító Szavazás előtti egy héten belül Kari 
Hallgatói Fórumot kell tartani, amin bemutatkoznak 
a Hallgatói Képviselet (HK) jelöltjei, illetve a HK be-
számol az előző ciklusban végzett munkájáról. Erre 
idén szeptember 19-én kerül sor. 

A szavazás 
szabályai:
A Szavazás meghirdetéséért, tiszta-
ságáért, és zökkenőmentes lebonyolí-
tásáért a Szavazási Bizottság felel, ők 
veszik fel a szavazásra jogosult hallga-
tókat a névjegyzékbe. 
A Szavazási Bizottság tagja a Kar dé-
kánja vagy az általa delegált oktató, az 
Egyetemi Hallgatói Képviselet által de-
legált tag, valamint legalább 2, a HK ál-
tal felkért hallgató, akik nem indulhat-
nak a Tisztújításon. 
A szavazólapon legfeljebb 13 képviselő-
jelöltre és legfeljebb 14 HSZB-jelöltre 
lehet szavazni évfolyamtól függetlenül; 
ennél több megjelölés esetén a szava-
zat érvénytelen. A Szavazás érvényes, 
ha azon a Kar teljes idejű képzésében 
résztvevő hallgatóinak legalább 25%-
a igazoltan részt vett. Amennyiben a 
Szavazás kellő részvétel hiányában ér-
vénytelen, úgy annak időtartama továb-
bi öt munkanappal meghosszabbítható. 

A szavazás 
eredménye:
A Tisztújító Szavazás eredményét a 
Szavazási Bizottság állapítja meg, a 
képviselőjelöltek és a HSZB-jelöltek 
esetében is az abszolút sorrend alap-
ján, évfolyamtól függetlenül. 
Az eredményt a Szavazás lezárását 
követő 8 napon belül nyilvánosságra 
kell hozni a HK hivatalos információs 
csatornáján, azaz a honlapján, továb-
bá értesíteni kell a Kar dékánját és az 
Egyetemi Hallgatói Képviseletet. 
Az eredmény ellen, annak kihirdeté-
sét követő 3 napon belül, szabálysér-
tésre hivatkozva lehet fellebbezni a 
Hallgatói Jogorvoslati Bizottságnál. Az 
új HK felállásáig az előző ciklus testü-
lete látja el a hallgatói érdekképvise-
leti feladatokat. Idén a HK alakuló ülé-
sére október 3-án 19:00-kor kerül sor.

Az idei Szavazási Bizottság tagjai: 
Elnök: Walton Mihály
A Dékán által delegált oktató: Bartha András Márk DLA 
EHK-delegált: Nagy Levente 
Felkért tagok: Jagudits Enikő, Mudra András László,  
Szabó Dániel, Szarvas Dorina Léna 
Elérhetőség: walton.mihaly@epiteszhk.hu
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Az Egyetemi Hallgatói Képviselet minden év feb-
ruárjában megrendezi a Hallgatói Képviseletek 
tudásfelmérésére szolgáló zárthelyi dolgozatot. 
Ezen az alkalmon mind a nyolc kar számot ad sza-
bályzatismeretéről, különböző területekkel 
kapcsolatos gyakorlati és elméleti tudásáról. A 
zárthelyi egy mindenki számára kötelező, mely-
nek az harmadik része egy csapatfeladat, ezt pe-
dig egy általános, illetve egy választott, tematikus 
szakasz előzi meg.  Az első, vagyis az általános 
tesztben a Tanulmányi- és Vizsgaszabályzatot, 
a Térítési és Juttatási Szabályzatot, valamint a 
Hallgatói Önkormányzat Alapszabályát kérik szá-
mon. Itt különbséget tesznek a két évnél hosz-
szabb és az ennél rövidebb ideje hallgatói kép-
viseleti mandátummal rendelkezők között. Akik 
két évnél hosszabb ideje rendelkeznek képvise-
lői mandátummal, ők “haladó” besorolást kap-
nak, és egy nehezebb kérdéssor kitöltésével kell 
helytállniuk,. A második részben a képviselőknek 
az öt referensi terület (oktatás, pályázat, szociá-
lis, gazdaság, kollégium) közül kell előzetesen vá-
lasztani, majd a témakörben szerzett mélyebb is-
meretekről beszámolni. A területek referenseinek 
az alapkérdéseken túl egy referensi kérdéssorra is 
válaszolniuk kell, melyben a nap, mint nap hasz-
nált, referensi feladataik ellátásához szükséges 
tudásukról és tájékozottságukról adtak számot. 
Mindemellett a KHK-k elnökei egy ún. vezetői kér-
déssoron keresztül mérik össze tudásukat. 
A harmadik feladatban a Hallgatói Képviseletek 
megmutathatják, mennyire képesek nyomás alatt 
együtt dolgozni, miközben a mindennapok so-
rán felmerülő problémákat oldanak meg. A ZH-t 
mindig megelőzi egy hosszabb felkészülési idő-
szak, mikor a HK közös és egyéni tanulások so-
rán ismétli át a hatályos szabályzatokat. Ennek 
eredményeképp 2022-ben az Építész Hallgatói 
Képviselet a karok közötti rangsorban harmadik-
ként zárta a megmérettetést, de egyéni szinten is 
több képviselő ért el dobogós helyezést:
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Volford Márton: Amikor először jelent-
keztél a HK-ba 2019-ben, gondoltad 
volna, hogy egyszer elnöki pályázatot 
fogsz leadni? Mi volt a fő motivációd 
az elnöki pályázat benyújtásakor?

Zakor Fruzsina Eszter: Amikor először 
jelentkeztem a HK-ba, akkor abszolút 
nem gondoltam arra, hogy az elnöki 
posztig fog vezetni a pályafutásom. 
Már középiskolában is rendkívül fel-
keltette az érdeklődésemet a közélet, 
ott is aktívan részt vettem különbö-
ző tevékenységekben. Az HK-s éveim 
kezdetén is ez motivált engem, hogy 
tegyek valamit a közösségért. A HK 
egy olyan hasznos tevékenység, amivel 
rengeteget lehet adni.In
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“A HK egy olyan 
hasznos tevé-
kenység, amivel 
rengeteg lehet 
adni”

Az első megválasztásomkor működési 
felelősként szinte minden tevékeny-
ségbe sikerült belel látnom, már itt 
érlelődött bennem, hogy a szervezet 
élére álljak egyszer. Később a juttatá-
si területen a pályázatok felé vettem 
az irányt, ami számomra egy nagyon 
szeretett  poszt volt. Úgy gondoltam 
ebben fogok a HK-s éveim végéig el-
merülni. Majd felkértek alelnökké, ke-
rültem közelebb a vezetéshez, és ek-
kor kezdett el körvonalazódni bennem, 
hogy a HK élére szeretnék állni. Végül 
örülök, hogy ide kerültem és nem ra-
gadtam le annál a posztnál, amelynél 
eredetileg terveztem végigvinni a HK-s 
tevékenységemet.

VM: A tavaszi félév során új tagok ke-
rültek be a HK-ba egy tanácskozási jogú 
tagsági pályázat keretein belül. Erre mi-
ért volt szükség a tisztújításon kívül? 

ZFE: A tanácskozási jogú tagsági pá-
lyázattal tudomásom szerint az épí-
tész a HK még sohasem élt. Eddig nem 
gondoltunk rá, hogy szükségünk lenne, 
de az utóbbi időben felgyorsult a fluk-
tuáció a HK-n belül. Úgy véltük, hogy 1 
év alatt egy ember nem tud betanul-
ni kellőképpen a HK-ba, ehhez több 
idő kell. Ha valaki ősszel elkezdi ezt a 
folyamatot, akkor nagyon kevés ideje 
marad arra a betanuláson kívül hogy 
saját posztjával mélyebben foglalkoz-
zon. A gólyatanácsból kiindulva a tava-
szi félévben mindig is jártak érdeklő-
dők az üléseinkre és felkínáltuk nekik 
a lehetőséget, hogy  bekapcsolódjanak 
a munkánkba. Viszont idén úgy gon-
doltuk, hogy lehet kicsit konkrétabban 

is feltárnánk előttük a működésünket, 
így lehetőséget biztosítottunk nekik, 
hogy korábban elkezdjék a betanulási 
időszakot. Így ősszel már magabizto-
sabban tudnak jelentkezni újra.
 
VM: Előreláthatólag a HK fele a tiszt-
újításkor le fog cserélődni. Mit gon-
dolsz ez mennyire fogja befolyásolni 
az eddigi felépített rendszert? 

ZFE: Elég meghatározó tényező, hogy 
idén 7 tagunk fejezi be a HK-s pálya-
futását. Ez biztos, hogy kicsit meg 
fogja akasztani a rendszert. Elmennek 
olyan emberek is, akik hatalmas tu-
dással rendelkeznek egyes dolgokban. 
Hozzájuk már nem fogunk tudni olyan 
könnyen fordulni, a segítségüket kérni 
bizonyos helyzetekben. Egyébként a 
hosszabb betanítási folyamat is ezért 
volt, hiszen nem ért hirtelen minket 
ez a változás. Tudtuk előre, hogy ki az, 
aki már nem fog újra indulni. Emiatt is 
igyekeztünk minél jobban összeszed-
ni az új embereket, hogy ne a nulláról 
kelljen elindulni ősszel, hanem már 
egy biztos alapot tudjunk nekik bizto-
sítani.

VM: Az új tagok mennyire tudják majd 
gördülékenyen folytatni az elődeik fel-
adatát? Mekkora figyelmet fordította-
tok a betanulásra?

ZFE: Alapvetően az egész félév alatt 
folyamatosan tartottunk tudásátadá-
sokat az érdeklődőkkel, ellátogattak 
az ülésekre, néhányuk  már tanácsko-
zási jogú tagként a HK-ban tevékeny-
kedik saját poszttal. Ezt a felkészítési 
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A következő oldalakon a Hallgatói 
Képviselet jelölteinek  rövid be-
mutatkozásait olvashatjátok.

folyamatot a nyár folyamán egy még 
nagyobb szintre is szerettünk volna 
emelni, de ez sajnos nem úgy sikerült, 
ahogy elterveztük. A legtöbb érdeklő-
dő az év kezdetével ügyeleti posztot 
is vállalt, és már rendszeresen járt 
hétfőnként az ülésekre, így könnyeb-
ben hozzá tudtak szokni a HK-s élet-
hez, semmi sem fogja őket váratlanul 
érni. A tanév elkezdésével most szep-
temberben már új munkacsoportok 
is megalakultak, konkrét posztokhoz 
kapcsolódóan, így sokkal mélyebben 
elmerülhetek az érdeklődők bizonyos 
területekben. Ezen kívül az általános 
HK-hoz kapcsolódó tudást a felszívó 
időszakban, a tisztújítás után fogják 
megszerezni a friss tagok az alelnök 
vezénylete alatt. Bízom benne, hogy 
minden HK érdeklődő a lehető legfel-
készültebben és legmaximálisabban 
fogja végezni a feladatát.

VM: A távoktatásban eltöltött idő alatt 
felértékelődött az online jelenlét. Mit 
gondolsz, sikerült-e a HK-nak a digitá-
lis tér után helyt állnia a jelenléti ok-
tatásban? Mennyire volt gördülékeny 
az átállás, hogyan emlékszel vissza?

ZFE: Ahogy emlékszem, nagyon ne-
héz volt visszaállni. De nem csak HK 
tekintetében, hanem egész egyetem 
szinten. Ugyanúgy megviselt engem, 
a többi képviselőt és az oktatókat is. 
Az egész egyetemkezdés nehézkesen 
indult be. A tavalyi őszi félévet jelen-
léti oktatásban elkezdve felmerült a 
kérdés. hogy hibrid módban is tud-
na folytatódni a munka. Ez eleinte jó 
ötletnek tűnt, de úgy érzem, nagyon 

elkényelmesedtünk. Idővel rájöttünk, 
hogy nem olyan hatásfokon tudtunk 
működni online, mint élőben. Nem 
ugyanaz az energiabefektetés bekap-
csolni a gépet, vagy bemenni a K épü-
letbe és tényleg jelen lenni egy-egy 
bizottságon. Úgyhogy mostanra pró-
báltuk az online értekezleteket visz-
szaszorítani. Viszont, ha nagyon sür-
gősen kell dönteni valamiről, akkor az 
online teret hívjuk segítségül.

VM: Hogy látod, mi lesz az október-
ben megalakuló, új HK legfontosabb 
feladata?

ZFE: Elsősorban a stabilitás megte-
remtése, megőrzése. Fontos feladat-
nak tekintem azt is, hogy ugyanany-
nyira kompetensen tudjunk hozzáállni 
egyes kérdésekhez, mint korábban. 
Valamint a hallgatóság és az oktatók 
ne érezzenek semmilyen változást 
abban, hogy most egy többnyire friss 
csapat látja el a HK-ban a feladatokat. 
A célunk az, hogy ugyanolyan biza-
lommal és nyugalommal forduljanak 
hozzánk, mint korábban. Lehet hogy 
a személyek változnak, de szeretnénk, 
hogy a hallgatók és az oktatók higgye-
nek és megbízzanak a HK-ban, mint 
szervezetben. 
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Aux Liliána 
Alexandra
Sziasztok! 
Aux Liliána Alexandra vagyok, má-
sodéves építészhallgató. Már gólya-
ként magával ragadott a kari közélet 
és segíteni akarás, és elhatároztam, 
hogy aktív és minél hasznosabb tag-
ja szeretnék lenni közösségünknek. 
Jelentkeztem a Gólyatanácsba, ahol 
a gyűléseken megismerhettem ka-
runk felépítését és a HK működését. 
Részt vehettem néhány ülésen is, és 
kisebb projektekkel segíthettem a 
képviselők munkáját. A második fél-
évben csatlakoztam a Rendezvény 
Csoporthoz és a Senior Körhöz, me-
lyeknek köszönhetően jobban meg-
ismerhettem a kari rendezvényeket, 
és olyan események szervezésének 
lehettem részese, mint az x1,2 és a 
Gólyahét. HK-érdeklődőként a nyár 
folyamán lehetőségem nyílt részt ven-
ni az EHK-táborban, valamint segíte-
ni a Kari Tábor lebonyolítását. Ezek 
az élmények még biztosabbá tettek 
abban, hogy a jövőben is szeretnék 
ezzel foglalkozni, továbbá még több 
tapasztalatot és tudást szerezni, mi-
közben formálhatom közösségünket 
és segíthetem hallgatótársaimat. A 
Hallgatói Képviseleten belül leginkább 
a kollégiumi referens, a külügyi felelős 
és a hallgatóicsoport-felelős posztok 
érdekelnek, de más feladatkörökkel is 
szívesen megismerkednék. 
Köszönöm, hogy elolvastad, és remé-
lem, sikerül elnyernem a bizalmad!

Antal Jázmin
Sziasztok! 
Antal Jázmin vagyok, negyedéves hall-
gató a karon. Már harmadik éve indulok 
a Tisztújításon, aktív tagja vagyok a köz-
életnek, seniorkodom is, így segíthetem 
a gólyákat integrálódni az egyetemi élet-
be. 
Mindig örömmel tölt el, ha a tőlem tel-
hető legtöbbet megtehetem hallgató-
társaimért, szeretnék a közélet minél 
hasznosabb tagja lenni, és különböző 
részein szerepet vállalni. 
Az elmúlt két évben rengeteg tapaszta-
latot és tudást szereztem többféle terü-
leten, kényelmesen mozgok és alkotok 
véleményt a szervezetek, testületek és 
háttérfolyamatok működése érdekében. 
A szociális referensi feladatkört már 
másfél éve látom el, otthonossá vált szá-
momra a terület, biztos tudást sikerült 
felhalmoznom ezen időszak alatt. Ezt a 
posztot idén szeretném továbbadni, de 
a területtől nem szakadok el, hiszen az 
Egyetemi Hallgatói Képviseletben folyta-
tom ennek ápolását és egyetemi szinten 
képviselem a hallgatók érdekeit. 
Az itthoni posztot magabiztosan adom 
át utódomnak, úgy érzem biztos pillé-
rekre állítottam a területet, külön örülök 
neki, hogy a Hallgatói Szociális Bizottság 
egy stabil, aktív testületté vált, akikre le-
het támaszkodni. Az utánpótlás kiépíté-
se is jól működött, felkészítettem új bí-
rálókat a Hallgatói Szociális Bizottságba, 
emellett a referensi posztra is több 
érdeklődő van, akik szívesen foglalkoz-
nának a területtel. Kisebb projektek is 
elkészültek a belső bizottság számára, 

ezen kívül a hallgatók részére is, mint 
például a GY.I.K. megjelenése a honlapon
Az Egyetemi Hallgatói Képviseletbe való 
delegáláshoz a HK augusztus 1-én adta 
meg a bizalmát, ahol felkértek Szociális 
referensnek. Eddig is nagyon érdekelt 
a HÖK felépítése, és ennek alakulása, 
szeretném az ott megszerzett tudást 
kamatoztatni az itthoni kari működés-
ben. Tudom, hogy eléggé megváltoztak 
a feladataim, egyetemi szintűek lettek 
és nagyobb felelősséggel járnak, de ettől 
függetlenül nagyrészt ugyan úgy a kari 
érdekek képviselésében merül ki.
A Kari HK-t sem szeretném elhanyagol-
ni, foglalkoztat továbbá a HK és a köz-
élet utánpótlása, így elképzelhető, hogy 
a jövőben ezzel is szeretnék foglalkozni.
Köszönöm, hogy elolvastad és remélem 
elnyerem a bizalmadat!:)
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Csende Réka 
Viktória

Sziasztok!
Csende Réka Viktória vagyok, má-
sodéves hallgató, idén indulok először 
a Tisztújításon. Már gólyaként tud-
tam, hogy szeretnék a közélet részévé 
válni és segíteni hallgató társaimnak. 
Ősszel jelentkeztem a Gólyatanácsba, 
ahol betekintést nyerhettem a Kar 
közéletének működésébe, valamint a 
Gólyatanács tagja ként lehetőségem 
volt az X1,2 szervezésében részt ven-
ni. Előző félévben rendszeresen láto-
gattam a Hallgatói Képviselet üléseit, 
valamint kisebb projekt feladatok el-
végzésével segíthettem a Képviseletet, 
valamint saját tudástáramat is bővít-
hettem.
Elsősorban a külügyi felelős poszt 
érdekel, de bármilyen posztra nyitott 
vagyok. Az motivál, hogy a közösség 
hasznos tagja legyek és minél többet 
tudjak segíteni hallgató társaimnak.
Köszönöm, hogy elolvastad, remélem 
elnyertem a bizalmadat!

Berkesi Tímea
Sziasztok! 
Berkesi Tímea vagyok, másodéves épí-
tész hallgató. Idén indulok először a 
Hallgatói Képviselet Tisztújításán. Már 
gólyaként is érdekelt a közélet és a 
Képviselet munkája, amelybe betekin-
tést is nyerhettem a Gólyatanács tag-
jaként és az ülések látogatásával.
Igyekeztem az elmúlt időszakban is 
hasznos tagja lenni a közéletnek.
A Rendezvény csoportban és a Senior 
körben is aktívan tevékenykedek.
Az Építész Kari Napok szervezői csa-
patának tagja lehettem a múlt féléven, 
most pedig a Szakmai Napok szerve-
zésében is részt veszek.
Célom, hogy a újabb tapasztalatokat 
szerezhessek és hasznos tagja lehes-
sek a HK-nak.
Nagyon szeretek emberekkel dolgozni 
ezért legfőképpen a közélettel kap-
csolatos posztok érdekelnek, de bár-
melyik területtel szívesen foglalkoz-
nék.
Remélem a Képviselet tagjaként si-
kerül könnyebbé tennem a hallgatók 
mindennapjait és tovább színesíteni a 
kari közéletet.
Köszönöm, hogy végig olvastátok, és 
remélem majd bizalmat szavaztok ne-
kem.
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Dézsi Dániel
Sziasztok!
Dézsi Dániel vagyok, harmadéves épí-
tészhallgató. Közel egy éve vagyok a 
Hallgatói Képviselet tagja. Tavaly, amikor 
az első tisztújításomon részt vehettem, 
még egyáltalán nem gondoltam volna, 
hogy ennyi új élménnyel gazdagodha-
tok a Képviselet által. Bár ez alatt az idő 
alatt sok minden történt, úgy gondolom, 
hogy az alapvető motivációm nem vál-
tozott.
Mint minden Képviselőnek, nekem is 
az elsődleges célom, hogy segítséget 
nyújtsak hallgatótársaimnak ott, ahol 
csak tudok. Bár az első egyetemi éve-
met otthon töltöttem, úgy gondolom, 
hogy amint végre valójában itt lehettünk 
az Egyetemen, minden erőmmel azon 
voltam, hogy a kari közélet lehető leg-
több szegletébe eljussak. A tavalyi év 
nagy változást hozott ilyen szempont-
ból: amellett, hogy Senior lettem, meg-
választottak mandátumos képviselőnek 
is, melynek a mai napig hálát adok.
2022. február 7-én bizalmat kap-
tam a Képviselettől, hogy Senior Kör-
vezetőként legyek a közösség hasznos 
tagja. Kezdetekben voltak nehézségek, 
amit a tapasztalataim hiánya és az on-
line oktatás okozott főleg, de kellő ki-
tartással és utánajárással úgy érzem, 
hogy ezeket sikerült áthidalni.
Ahogy nekem 2 éve, úgy a jelenben is a 
Senior Kör jelentős szerepet tölt be az 
építész gólyák életében, így nagy meg-
tiszteltetést jelent számomra, hogy ezt 
a társulatot vezethettem az eddigiek 
során.

Ha bizalmat szavaztok számomra, úgy 
minden erőmmel azon leszek, hogy 
ugyanolyan lelkesedéssel vigyem to-
vább ezt a feladatot a továbbiakban is.

Csernák Marcell
Sziasztok!
Csernák Marcell vagyok, másodéves 
építész hallgató, idén jelentkezem első 
alkalommal a Hallgatói Képviseletbe.
A kari közélet már az egyetem kez-
detén is érdekelt, ezért igyekeztem 
minél aktívabban részt venni ben-
ne. Az őszi félévben jelentkeztem a 
Gólyatanácsba, később a Rendezvény 
Csoportba is, ahol az Építész Kari 
Napok szervezőjeként, illetve további 
rendezvények lebonyolítójaként tevé-
kenykedtem. Jelenleg Gólyabált szer-
vezek, illetve a Senior Kör tagjaként a 
hetes tankör gólyáit segíthetem.
Idővel a Hallgatói Képviselet működé-
se is egyre jobban érdekelt és jelent-
keztem HK-érdeklődőnek, melynek 
keretei közt segíthettem a Kari Tábor 
lebonyolításában, kollégiumi bejárá-
sok vezetésében és kisebb projektek 
megvalósításában. Minél nagyobb be-
lelátásom lett a Képviselet működé-
sébe, annál eltökéltebbé váltam azzal 
kapcsolatban, hogy induljak a tisztújí-
táson. Legjobban a rendezvényfelelő-
si, vagy a kollégiumi referensi poszt 
érdekel, mivel mind a kettő feladat-
körben nagy lehetőségeket és poten-
ciált látok.
Köszönöm, hogy elolvastad és remé-
lem elnyertem a bizalmadat!
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Koronczai Fanni
Sziasztok!
Koronczai Fanni vagyok, negyedéves 
építész hallgató, és idén harmad-
jára indulok a Hallgatói Képviselet 
Tisztújításán. Az első ciklusom fő 
céljai a HÖK-rendszer megismerése, 
valamint általános tudás- és tapasz-
talatszerzés volt. 2020. november-
ben a képviselők bizalmat szavaztak 
nekem, ennek köszönhetően megvá-
lasztottak Működési felelősnek, ezzel 
együtt pedig tanácskozási jogú tagnak, 
márciustól pedig mandátumos képvi-
selőként folytattam a feladataimat a 
Képviseletben. Működési felelősként 
lehetőségem volt adminisztratív fel-
adatokat ellátni. A legnagyobb projek-
tem az új HK honlap befejezése volt. 
A posztom ellátásán kívül nagy hang-
súlyt fektettem a belső bizottságain-
kon való aktív munkára, amely által 
szélesedett tudásom főként kollégiu-
mi és oktatási területeken. 
A Képviselet idén februárban en-
gem delegált az Egyetemi Hallgatói 
Képviseletbe, ahol ketten képviseljük 
a Ti érdekeiteket az egyetemi szintű 
egyeztetéseken. Márciusban a pályá-
zati referensi pozícióra kaptam felké-
rést, amely újabb lehetőséget tartoga-
tott számomra. 
Az elmúlt hónapokban pályázatok le-
bonyolításával, pályázati kiírások fe-
lülvizsgálatával foglalkoztam. 
A Műegyetemi Egységes Pályázati és 
Elbírálási Rendszer átadásának utolsó 
fázisába bekapcsolódva a következő 
időszakban feladatom lesz az új egy-

séges egyetemi pályázati felületre való 
átállás koordinálásában való segítés, 
és a rendszerismerethez kapcsolódó 
tudásanyagok elkészítése. 
Az idei tanévben is szeretném a hallga-
tók érdekeit képviselni kari és egyete-
mi szinten is, szeretném az elkezdett 
munkáimat folytatni. Úgy gondolom, 
hogy bármilyen új területbe könnyen 
be tudnék tanulni, és abban lelkesen 
és szeretettel tudnék tevékenykedni.
Köszönöm, hogy elolvastad, remélem 
sikerül elnyernem a bizalmad!

Fukk Sára
Sziasztok!
Fukk Sára vagyok, harmadéves hall-
gató a karon, idén másodjára van al-
kalmam indulni a Hallgatói Képviselet 
Tisztújításán. A motivációm alapja az-
óta sem változott, szeretném a hall-
gatótársaim segíteni és a közösségünk 
aktív tagja lenni. A Képviseletben töl-
tött első évemben igyekeztem meg-
ismerni a HÖK-rendszer működését, 
tudást elsajátítani a HK-ban való aktív 
tevékenységemhez.
Az előző ciklusban a Képviselet bizal-
mat szavazott nekem, így először a 
Működési felelős feladatkört láttam el, 
amiből rengeteget tanultam. Ezalatt 
elkezdtem érdeklődni a gazdasági te-
rület iránt is, a tavaszi félévben pedig 
nagy örömömre Gazdasági referens 
lettem. Ez nagy lépés volt számomra, 
hiszen több feladat és felelősség há-
rult rám, de ezzel együtt nagyon izgal-
masnak is találtam.
Bár voltak nehézségek, de a következő 
időszakban is szeretnék a gazdasággal 
foglalkozni. Sok tapasztalatot szerez-
tem, és célom, hogy tovább fejlődhes-
sek ebben a posztban, ezzel segítve a 
Képviselet munkáját és a hallgatókat 
is.
Köszönöm, hogy időt szántál a bemu-
tatkozásom elolvasására, és remélem 
megtisztelsz a bizalmaddal!
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Lipcsei Edina 
Eszter

Sziasztok!
Lipcsei Edina Eszter vagyok, má-
sodéves hallgató a Karon. Idén jelent-
kezem először a Hallgatói Képviseletbe. 
Már gólyaként elkezdtem érdeklődni a 
kari közélet iránt, így jelentkeztem a 
Gólyatanácsba, ahol bevezetést nyer-
hettem a Hallgatói Képviselet mun-
kásságába, feladatköreibe. Ezt köve-
tően lassan, de biztosan elkezdtem 
bontogatni a szárnyaimat, projekt-
feladatok elvégzésével segítettem a 
Képviselet munkáját, ezen kívül a Kari 
Tábor lebonyolításában is segédkez-
tem. A második félévben tagja lettem 
a Senior Körnek, ahol különböző prog-
ramok szervezésével és lebonyolítá-
sával járultam hozzá, hogy a gólyák 
könnyebben indítsák az első évüket. 
Az elmúlt időszakban tagja lettem a 
Hallgatói Szociális Bizottságnak, ebből 
is látszódhat, hogy engem a szociális 
referensi poszt vonzz a leginkább, de 
bármilyen más pozícióban is készen 
állok megtenni a legtöbbet a Karért, 
mivel számomra az Építész Kar min-
den Hallgatójával együtt értékes és 
érdemes érte tenni. Köszönöm, hogy 
végig olvastátok, remélem elnyertem a 
bizalmatokat!

Kovács Laura
Sziasztok!
Kovács Laura vagyok, másodéves 
építészhallgató az egyetemen. Már 
a gólyahéten nagyon megtetszett a 
Hallgató Képviselet, amikor az irodá-
ban körbevezetett minket az akkori 
elnök. Megragadott az a maximaliz-
mus, amivel az ÉPK HK a feladataihoz 
áll, a felelősség, és az ahogy a képvi-
selők kiteszik szívüket-lelküket a hall-
gatótársaikért. Azon a körbevezetésen 
megfogalmazódott bennem, hogy én 
is szívesen lennék ennek a segítő kö-
zegnek a tagja, most pedig elérkezett 
az első lehetőség, hogy jelentkezzek a 
Tisztújításra. 
Egy éve ilyenkor csatlakoztam a 
Gólyatanácshoz, ahol a közössé-
gi életben való jelenlét mellett a HK 
működését, felépítését is megismer-
hettem, és egyre erősödött bennem 
a gondolat, hogy én is szeretnék kö-
zöttük tevékenykedni, a lehető legna-
gyobb lelkesedéssel, hogy a kar életét 
még gördülékenyebbé és színesebbé 
tehessük. Tavasztól alkalmam nyílt 
eljárni a Hallgatói Képviselet üléseire, 
illetve igyekeztem kisebb projektek-
ben is részt venni. Jelenleg úgy ér-
zem, hogy a szociális referensi poszt 
áll hozzám a legközelebb, mert sze-
rintem ez az a poszt, ahol a leginkább 
lehet segíteni azokat, akiknek a legna-
gyobb szüksége van rá. Nagyon vonzó 
számomra benne az is, hogy miközben 
másoknak segíthetek, a saját tudáso-
mat is folyamatosan bővítenem kell. 
Igyekeztem ezen feladatkörbe minél 

jobban belelátni az utóbbi időszakban, 
illetve indulok a Hallgatói Szociális 
Bizottság tisztújításán is, ahol a követ-
kező félévben reményeim szerint már 
bírálóként találkozhatok Veletek.
Köszönöm, hogy elolvastad, bízom 
benne, hogy elnyerem a bizalmadat!
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Schäffer Noémi
Sziasztok!
Schäffer Noémi vagyok, másodéves 
hallgató. Elsőéves korom óta kere-
sem a helyem a kari közéletben, ezért 
csatlakoztam a Gólyatanácshoz is, 
amelynek köszönhetően megismer-
kedhettem a Hallgatói Képviselettel. 
A tavaszi félév során komolyabb be-
tekintést nyerhettem a munkájukba, 
melyet én magam is segíthettem pár 
apróbb projekttel, illetve részt vehet-
tem az üléseiken is.
Úgy gondolom, mindig fontos szerepet 
töltött be az életemben az érdekér-
vényesítés, ezért szeretnék egyetemi 
keretek között is foglalkozni ezzel. 
Jelenleg a pályázati referensi és a 
hallgatóicsoport-felelősi feladatkörö-
ket érzem magamhoz a legközelebb, 
ám a jövőben szívesen kipróbálnám 
magam más területeken is. Köszönöm, 
ha bizalmat szavaztok nekem ehhez!

Paulik Panna
Sziasztok! 
Paulik Panna vagyok, negyedéves épí-
tész hallgató, idén indulok harmad-
szor a Tisztújításon. Korábbi éveimben 
leginkább a rendezvények területén 
mozogtam. Két évig töltöttem be a 
Rendezvényfelelős posztot, egy évig 
pedig a Hallgatói Gazdasági Bizottság 
vezetője is voltam. Az utóbbi két nyá-
ron a Kari Táborokat is volt lehetősé-
gem szervezni. 
A jövőben már újabb területekkel 
szeretnék megismerkedni; leginkább 
oktatással kapcsolatos feladatokkal 
foglalkoznék. Az utóbbi hónapokban 
már elkezdtem beletanulni, igyekez-
tem minél több lexikálist tudást és 
tapasztalatot szerezni. Szeptember 
elején a Képviselet bizalmat szavazott 
nekem az Oktatási referens posztra, a 
következő évben is szeretnék ebben a 
feladatkörben tevékenykedni.
Köszönöm, hogy végigolvastad, remé-
lem sikerült elnyernem a bizalmad! Ne 
felejts el szavazni!
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Veliczky Zsófia
Sziasztok!
Veliczky Zsófia vagyok, másodéves 
építész hallgató, idén indulok először 
a tisztújításon. Már gólyaként érdekelt 
a közélet, ezért jelentkeztem a gólya-
tanácsba, ahol belátást nyerhettem a 
Hallgatói Képviselet munkájába. A ta-
vaszi félév során beléptem a Senior 
körbe, ahol most az egyes tankör se-
gítségére lehetek. HK érdeklődőként 
már sok ülésen vehettem részt majd, 
amikor lehetőség nyílt egy poszt be-
töltésére, megragadtam az alkalmat 
és jelentkeztem a kommunikáció fe-
lelősi feladatkörre. Áprilisban bizal-
mat szavaztak nekem és megkaptam 
ezt a posztot. Számomra ez az idő-
szak nagyon jó volt betanulás és ta-
pasztalatszerzés szempontjából, hisz 
első kézből láthattam rá a Képviselet 
munkájára. 
Jelenleg a kollégiumi és a szociális re-
ferensi posztok érdekelnek a legjob-
ban, de poszttól függetlenül is szeret-
ném a hallgatók érdekeit képviselni. 
Remélem elnyerem a bizalmatokat!

Varga Eszter
Sziasztok!
Varga Eszter vagyok, másodéves épí-
tész hallgató, most először indulok 
a Hallgatói Képviselet Tisztújításán. 
Amikor gólyaként elkezdtem múlt év 
szeptemberében az egyetemet, telje-
sen lenyűgözött a karon lévő közélet, 
és hogy milyen szerteágazó rendezvé-
nyek, és elfoglaltságok vannak elénk 
téve. 
Idővel megtanultam azt is, hogy ez 
mennyire a Hallgatói Képviselet mun-
kájának köszönhető, és egyre többet 
akartam megtudni róluk és a hallgatók 
mindennapjait képező dolgokba fek-
tetett munkájukról.
A Gólyatanácson keresztül megismer-
tem a feladatköröket, majd vendég-
ként részt vehettem a Képviselet ülé-
sein is. Ezek után döntöttem úgy, hogy 
szeretném én is képviselni a hallga-
tókat, és áprilisban tanácskozási jogú 
tagként elvállaltam a működési felelő-
si posztot, ahol adminisztratív jellegű 
feladatokat látok el. Továbbra is szíve-
sen vinném ezt a feladatkört, hiszen 
még rengeteg lehetőség van benne, és 
még a honlappal kapcsolatos fejlesz-
tések sem értek véget teljesen.
Különböző projekteken keresztül lát-
tam bele más posztokba, ezen kívül 
jelentkeztem a Hallgatói Szociális 
Bizottságba. Bírálói tevékenysége-
im alatt hozzám nőtt a szociális pá-
lyázatokkal való munka, és az ehhez 
köthető feladatkör, így szívesen vin-
ném a szociális referensi posztot is. 
A látottak alapján tudom, hogy kihívás 

ez a poszt, és sokat kell hozzá tanul-
ni, viszont elég motivációt ad, hogy a 
hallgatókat ilyen közelről és aktívan 
segíthetem.
Remélem, hogy alkalmasnak találtok 
érdekeitek képviselésére, és köszö-
nöm, ha bizalmat szavaztok!



28 29

Zakor Fruzsina 
Eszter

Sziasztok! 
A nevem Zakor Fruzsina, jelenleg a Kar 
ötödéves hallgatója vagyok. Az elmúlt 
három évben a Hallgatói Képviselet 
tagja voltam, ahol pályázati referensi 
és alelnöki feladatokat láttam el, majd 
2022 április óta a Képviselet bizalmá-
nak köszönhetően az elnöki pozíciót 
töltöm be, amelyet a következő cik-
lusban is szeretnék folytatni. 
A jelenlegi HÖK Alapszabály értelmé-
ben az elnöki feladatok ellátásához 
elegendő lenne az Elnöki pályázatra 
jelentkezést leadnom, amelyről majd 
az újonnan megválasztott HK fog dön-
teni. Számomra azonban a Ti bizal-
matok is ugyanannyira fontos, mint a 
képviselőké, emiatt pedig szeretném, 
ha Nektek is lehetőségetek lenne vé-
leményt formálni a személyemről és 
elképzeléseimről a Hallgatói Tisztújító 
Szavazás során. Az eddigi időszak ér-
tékeléséről és tevékenységeimről, il-
letve a következő ciklusra megfogal-
mazott terveimről részletes leírást 
találhattok az elnöki pályázatomban.
Remélem, hogy elégedettek vagytok az 
eddigi tevékenységemmel és bizalmat 
szavaztok nekem még egy utolsó al-
kalommal a folytatáshoz! 
Köszönöm, hogy elolvastátok!

Vigyikán Vince
Kedves hallgatótársaim!
Vigyikán Vince vagyok, az 
Építészmérnöki Kar negyedéves hall-
gatója. Idén jelentkezem harmadjára a 
Hallgatói Képviseletbe, nagy megtisz-
teltetésnek venném, ha a bizalmatok 
segítségével folytathatnám az eddi-
gi munkámat. Az előző két ciklusban 
Kommunikációfelelősként, a második 
ciklusom tavaszi időszakától kezdve 
pedig Alelnökként és Pályázati refe-
rensként ismerhettetek meg. Ez utób-
bi két posztot szeretném idén is a 
kezembe venni, amennyiben a leendő 
elnök és a frissen megválasztott kép-
viselők is így látják jónak.
Pályázat területén több olyan pro-
jekt is fut, amelyek reményeim sze-
rint egyszerűsítik majd az ösztöndíj 
pályázatok leadását, tisztább képet 
fognak adni a pályázás és elbírálás 
folyamatáról. A kari projektek mellett 
egyetemi szinten is szeretném képvi-
selni magunkat, hiszen javában zajlik 
a MŰEPER-re való átállás, a többi kar 
és az EHK referensével sokat kell még 
tennünk azért, hogy a terület követke-
ző felelősei már egy szilárd rendszer-
ben kezdhessék meg működésüket, 
hallgatóként pedig minél egyszerűb-
ben válthassunk a platformok között. 
Bár a feladatkör legtöbbször csak köz-
vetve kapcsolódik a hallgatósághoz, 
munkám során törekedni szeretnék 
rá, hogy minél több információ érjen 
el hozzátok az ösztöndíjakról, kérdés 
esetén pedig bátran keressetek.
Általános képviselői tevékenységem 

során egyre fontosabb lett hallgató-
társaim bevonása, a megszerzett tu-
dásanyag átadása. Az idén tisztújítók 
képzésében szeretnék aktívan részt 
venni, hogy egy olyan Képviselettel 
tudjuk segíteni a Kart, amely minden 
területen meg tudja állni a helyét.
A képviselők tevékenysége mellett a 
sikerességhez elengedhetetlen, hogy ti 
is tájékozottak legyetek és bizalommal 
keressétek a Hallgatói Képviseletet. 
Ezért köszönöm, ha részt vesztek a 
Fórumon és szavaztok!
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Antal Jázmin
Sziasztok! 
Antal Jázmin vagyok, negyedéves 
hallgató a karon, másfél éve töl-
töttem be a szociális referensi po-
zíciót, melytől a mostani Tisztújító 
során szeretnék megválni, de a szo-
ciális terület a szívügyemmé vált, így 
a bírálástól és a Hallgatói Szociális 
Bizottságtól nem szeretnék elsza-
kadni. Tevékenységemmel szeretnék 
hozzájárulni ahhoz, hogy minél több, 
a szociális igénylést leadó hallgató si-
keresen elnyerhesse a támogatást. A 
területen nagyjából stabilizálódtak a 
szabályok és az Igazoláslista, keve-
sebb változtatásra lehet számítani, 
ami átlagosan még kevesebb kérdést 
és bizonytalanságot eredményez, de 
mindig jó, ha vannak még itt segítő ke-
zek, akik a szívükön viselik a pályáza-
tokat. Örömmel töltene el, ha szavaza-
taitokkal támogatnátok a Bizottságon 
belüli tevékenységem folytatását!
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A következő oldalakon a Hallgatói és 
Szociális Bizottság jelölteinek  rövid 
bemutatkozásait olvashatjátok.
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Éliás Orsolya
Sziasztok!
Elsőféléves egyetemistaként én is 
megtapasztaltam milyen bonyolult és 
összetett egy szociális pályázat ösz-
szeállítása és megfelelő kitöltése. Úgy 
éreztem, hogy szeretnék jobban bele-
látni, megismerni az egész rendszert, 
emellett szívesen segítek az emberek-
nek. Motivál, hogy a pályázási időszak-
ban meg tudjam könnyíteni a pályázók 
helyzetét, segítsek a helyes feltöltés-
ben és válaszoljak a kérdéseikre, ha 
valamit nem értenek, vagy bizonytala-
nok benne. Felelősségteljesen, lelkiis-
meretesen végzem el a feladataimat, 
amit remélhetőleg megmutathatok a 
következő pályázati időszakban.
Köszönöm, hogy elolvastad!

Dáni Eszter
Sziasztok!
Dáni Eszter vagyok, másodéves épí-
tész hallgató. Bár ez a második évem a 
Karon, a BME-n már ötödik, így a szo-
ciális pályázatok bírálásában is részt 
tudtam venni korábban. A TTK HK-
ban szociális referensként tevékeny-
kedtem 1,5 évig, majd ezt követően 
az Egyetemi Hallgatói Képviseletben 
szociális juttatási referensként, az 
Egyetemi Szociális Bizottság elnöke-
ként pedig 1 évig foglalkoztam a szo-
ciális pályázatokkal egyetemi szinten, 
koordináltam azok bírálását és keze-
lését a Bizottsággal közösen. Az épí-
tész Hallgatói Szociális Bizottságnak 
2022 május óta vagyok a tagja.
A szociális pályázatok területe, a bí-
rálás és a hallgatókkal való kommu-
nikáció nagyon a szívemhez nőtt. Úgy 
érzem, ez az a terület, ahol leginkább 
tudunk egymásnak és hallgatótársa-
inknak segíteni. Empatikus személy-
nek tartom magam, aki törekszik a 
hatékonyságra, illetve az eddigi ta-
pasztalataimmal továbbra is szíve-
sen segíteném a Hallgatói Szociális 
Bizottság munkáját.
Bizalmatokat előre is köszönöm!
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Léber Lilien
Sziasztok!
Léber Lilien vagyok, a Kar ötödéves 
hallgatója. Második évemben jelent-
keztem először a Hallgatói Szociális 
Bizottságba bírálónak, így ez a hete-
dik Tisztújító, amin részt veszek. Az 
eddigi évek alatt is kiemelten fontos 
volt számomra, hogy végig kísérjem a 
hallgatókat a pályázási időszakokon, 
illetve teljes odaadással, a legjobb 
tudásom szerint segítsem a folyama-
tot. Szeretném az idei tanévben is az 
eddig szerzett tapasztalatomat kama-
toztatni és mind a szociális referens, 
mind a Bizottság munkáját a további-
akban támogatni.
Előre is köszönöm, ha újra bizalmat 
szavaztok nekem!

Kovács Laura
Sziasztok!
Kovács Laura vagyok, másodéves hall-
gató az egyetemen. Gólyakorom óta 
érdekel a szociális terület, hiszen sze-
mélyes érintettség révén már akkor 
megtapasztalhattam, hogy mennyi-
re fontos, hogy ezeket a páyázatokat 
elnyerjük, hogy mekkora segítség ez 
a hallgatóknak. Ugyanakkor egy-egy 
ilyen pályázat leadása első látásra 
bonyolult folyamat, és tudom, hogy 
mennyire megnyugatató egy gyors és 
pontos válasz a Hallgatói Szociális 
Bizottságtól. Most azért jelentkezem 
a tisztújításon, hogy a másik oldal-
ról is belelássak a folymatokba, és a 
tudásomat egyre bővítve én is a se-
gítségetekre lehessek, hogy minél 
zökkenőmentesebb legyen a pályázás 
időszaka. 
Köszönöm, ha bizalmat szavaztok eh-
hez nekem!
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Paulik Panna
Sziasztok! 
Paulik Panna vagyok, negyedéves hall-
gató a karon. Eddig 2 időszakban volt 
alkalmam bírálni, ami alatt elég ta-
pasztalatot szereztem, hogy a követ-
kező időszakokban is magabiztosan 
folytathassam ezt a tevékenységet. 
Továbbra is szeretném segíteni a 
Szociális referens munkáját, és a többi 
bírálóval együtt minél gördülékenyeb-
bé tenni a pályázatok leadását, bemu-
tatását. A MŰEPER fejlődése mellett 
továbbra is vannak nehézségek ezzel 
a rendszerrel, ezeknek a megkönnyí-
tésében is szeretném segíteni hallga-
tótársaimat.
Remélem sikerül elnyernem a bizal-
matokat, gyertek el szavazni!

Lipcsei Edina 
Eszter
Sziasztok!
Lipcsei Edina Eszter vagyok, má-
sodéves építész hallgató. Ebben a 
félévben másodjára jelentkezem a 
HSZB-be. Mikor legelőször találkoz-
tam a szociális pályázatokkal, már 
akkor nagy érdeklődést mutattam a 
bírálói feladatkör iránt. Jelentkeztem 
a Bizottságba és a Hallgatók bizalmat 
szavaztak nekem. Az előző félévben 
az alaposabb betanulás és tapaszta-
latszerzés során, felkészültebb lettem 
a bírálást illetően. Alapos munkámmal 
segítettem a Bizottság működését. 
Kész vagyok rá, hogy az elkövetkezen-
dő félévben még nagyobb odaadás-
sal és rutinnal segíthessem a pályázó 
hallgatókat abban, hogy tiszta, ért-
hető válaszokkal és pontos bírálás-
sal elnyerhessék a kijáró támogatást. 
Remélem elnyerem a bizalmatokat és 
a következő időszakban is tagja lehe-
tek a Hallgatói Szociális Bizottságnak. 
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Tóth Regina Noémi
Sziasztok!
Tóth Regina vagyok, ötödéves építész 
hallgató, immár három és fél éve a 
HSZB tagja. Eleinte bizonytalan vol-
tam, sok energia volt megtanulnom 
minden jogszabályt, különleges körül-
ményt, amely a Rendszeres Szociális 
Ösztöndíjat és Alaptámogatás 
Pályázatot leírja, emiatt is éreztem és 
érzem magam nagyon motiváltnak, 
hogy a már elsajátított tudást a Ti se-
gítségetekre használhassam, a folya-
mat teljes egészében átlátható, tiszta 
legyen, és a félévindítás ezen stresz-
szét is egy kicsit le tudjam venni a Ti 
vállatokról. Az elmúlt időszakhoz ha-
sonlóan idén is remélem, hogy tiszta, 
egyértelmű és zökkenőmentes pályá-
zásban és bírálásban lehet részünk.
Köszönöm hogy elolvastad! Éljetek 
mind a szavazati jogotokkal!

Tóth Borka
Sziasztok! 
Tóth Borka vagyok, negyedéves hallga-
tó a karon és négy féléve aktív tagja a 
Hallgatói Szociális Bizottságnak. Az el-
következendő időszakban szeretném 
az eddig szerzett tudásomat tovább 
bővíteni és még több tapasztalatot 
szerezni. Emellett szeretném tovább 
segíteni a Bizottság munkáját, vala-
mint hallgató társaimat a pályázataik-
ban. Előre is köszönöm, ha bizalmat 
szavaztok nekem!



40 41

Veliczky Zsófia
Sziasztok!
Veliczky Zsófia vagyok másodéves 
építész hallgató, most indulok elő-
ször a Hallgatói Szociális Bizottság 
Tisztújításán. Az első félévem óta 
adok le én magam is pályázatot és 
nagyon a szívemhez nőtt ez a téma. 
Saját pályázásaim során nagyon sok 
tapasztalatot szereztem. 
Mindig fontos volt számomra az, hogy 
segíteni tudjam az embereket. Nagyon 
tetszik, hogy különbféle pályázatok, 
helyzetek állnak elő, amikből sokat 
lehet tanulni. Készen állok arra, hogy 
a legbonyolultabb esetekben is meg-
felelő segítséget nyújtsak a pályázók-
nak.
Köszönöm, hogy elolvastad, remélem 
elnyertem a bizalmadat.

Varga Eszter
Sziasztok!
Varga Eszter vagyok, másodéves épí-
tész hallgató, és most másodjá-
ra jelentkezem a Hallgatói Szociális 
Bizottságba. 
Az előző pályázás alatt már részt vet-
tem a szociális pályázatok bírálásá-
ban, és a most záruló személyes be-
mutatásokon, így láthattam hogyan 
zajlik le egy ilyen időszak. Az előző 
félévben sokat tanulhattam a pályázás 
folyamatáról, és próbáltam minél in-
kább a hallgatókat segíteni, ahol tud-
tam a pályázattal kapcsolatos kérdé-
seikben. Remélem egyre többet tudok 
majd kivenni ebből a közös munkából, 
és megkönnyíthetem a hallgatók szá-
mára a pályázás folyamatát!
Köszönöm, ha bizalmat szavaztok ne-
kem!
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Zalányi Eszter 
Boróka
Sziasztok!
Zalányi Eszter Boróka vagyok, ne-
gyedéves hallgató és már háromszor 
időszakban is bíráltam szociális pá-
lyázatokat és segítettem a Hallgatói 
Szociális Bizottságot. Már elsőéves 
koromban is nagyon felnéztem a bírá-
lókra és megtisztelő feladatnak tartot-
tam, amit végeznek, ezért nagyon örü-
lök, hogy én is kipróbálhattam magam 
ebben. Lelkesedésem és motivációm 
minden időszakban egyre nagyobb 
lett, úgyhogy idén szeretném folytat-
ni bírálói tevékenységem: csiszolni 
a tudásom és segíteni a hallgatókat. 
Igyekeznék majd a maximumot kihoz-
ni magamból és türelemmel segíteni 
mindenkin, aki elakad a pályázásban 
és hozzám fordul segítségért.

Virág Vera
Sziasztok!
Virág Vera vagyok másodéves építész 
hallgató. Azért szeretnék jelentkezni a 
Hallgatói Szociális Bizottságba, mert 
fontosnak tartom, hogy kivegyem a 
részem a közéletben, és ez egy re-
mek lehetőség, hogy segítsek hallga-
tótársaimnak. Több hallgató számára 
nagyon nagy segítséget jelent a szo-
ciális ösztöndíj, amiben célom, hogy a 
pályázóknak minél inkább gördüléke-
nyebbé tegyem a pályázás időszakát. 
Korábban már betekintést nyerhettem 
a bizottság működésébe, így remélem, 
hogy idén rendes bírálóként is tevé-
kenykedhetek.
Köszönöm, hogy végig olvastátok, re-
mélem elnyertem a bizalmatokat! 
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